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BR-03.0012.1.4.12.2020 

 

 

Protokół nr 35/2020 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa, 

które odbyło się  w dniu 28 września 2020 roku 

w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa 

 

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, udział wzięli 

członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz inni zaproszeni goście. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych 

decyzji o godzinie 14:05 otworzył posiedzenie, powitał członków Komisji oraz gości. Zapytał o uwagi 

do proponowanego porządku posiedzenia.  

Komisja przegłosowała przy stosunku głosów: 12 za, 0 przeciw, 0 głosów wstrzymujących się - porządek 

posiedzenia w brzmieniu: 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku 

przy ul. Lubicz 4 w Krakowie (druk nr 1409).  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku 

przy ul. Lubicz 4 w Krakowie (druk nr 1441).  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli 

nieruchomości (druk nr 1450). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości 

(druk nr 1451). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

i przechowywanie pojazdu oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia 

od usunięcia pojazdu (druk nr 1449).  

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 
 
 
Ad 1. Projekt uchwały w sprawie opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku przy ul. Lubicz 4 w Krakowie 

(druk nr 1409) przedstawił: Tomasz Popiołek - Dyrektor Wydziału Administracyjnych. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 7 za, 6 przeciw, 3 głosy wstrzymujące się  

(opinia nr 94/2020 z dn. 28.09.2020roku). 

 

 

Ad 2. Projekt uchwały w sprawie w opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku przy ul. Lubicz 4 w Krakowie 

(druk nr 1441) przedstawił Tomasz Popiołek - Dyrektor Wydziału Administracyjnych. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 8 za, 3 przeciw, 4 głosy  wstrzymujące się  

(opinia nr 95/2020  z dn. 28.09.2020roku). 

 

 

Ad 3. Projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości (druk nr 1450) przedstawiła: 

Agnieszka Nowokuńska - Zastępca Dyrektora Wydziału Podatków i Opłat. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 9 za, 0 przeciw, 0 głosów  wstrzymujących się (7 osób nie 

wzięło udziału w głosowaniu) 

(opinia nr 96 /2020 z dn. 28.09.2020roku). 

 

 

Ad 4. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości (druk nr 1451) przedstawiła: Agnieszka 

Nowokuńska - Zastępca Dyrektora Wydziału Podatków i Opłat. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: radni Andrzej Hawranek, Sławomir Pietrzyk, Grzegorz Stawowy 

oraz przewodniczący Komisji Jacek Bednarz. 

Dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi udzieliła: Agnieszka Nowokuńska - Zastępca Dyrektora Wydziału 

Podatków i Opłat. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 8 za, 0 przeciw, 1 głos wstrzymujący się (7 osób nie wzięło 

udziału w głosowaniu) 

(opinia nr 97 /2020 z dn. 28.09.2020roku). 

 

 

Ad 5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu (druk nr 1449) 

przedstawiła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wziął: radny Andrzej Hawranek. 

Dodatkowych wyjaśnień i odpowiedzi udzieliła: Janina Pokrywa - Zastępca Dyrektora ds. Dróg ZDMK. 

 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

 

Wynik głosowania Komisji za pozytywną opinią: 16 za, 0 przeciw, 2 głosy wstrzymujące się  

(opinia nr 98/2020 z dn. 28.09.2020roku). 
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Ad 6. Przewodniczący Komisji Jacek Bednarz poprosił o zgłoszenia radnych do udziału w spotkaniu 

roboczym w sprawie programu budowy chodników.  

 

 

Ad 7. Oświadczeń i komunikatów nie wygłoszono.  

 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 14:30 zamknął posiedzenie. 

 

 

                

Przewodniczący Komisji  

Infrastruktury RMK 

 

 

 

/-/ Jacek Bednarz 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Ewelina Garbacka-Kalemba 

 


